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Jack and Annie head to 18th-century Austria, where they must find and help a
musician by the name of Mozart. Decked out in the craziest outfits they’ve ever
worn—including a wig for Jack and a giant hoopskirt for Annie!—the two siblings
search an entire palace to no avail. Their hunt is further hampered by the appearance
of a mischievous little boy who is determined to follow them everywhere. But when the
boy lets the animals out of the palace zoo, Jack and Annie have to use the only magic
at their disposal to save themselves and the naughty little fellow.
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莫扎特哎，勇于放开自己取悦别人是一种能力

-----------------------------
很好的少儿读本

-----------------------------
莫扎特……

-----------------------------
猜到那小孩会是个大人物了，作者一贯的风格。很好看。

-----------------------------
马夫帮忙洋相进宫，晚会寻人再见兄妹，餐宴无座父仨追来，弟玩消失动物乱窜，豹向
小弟魔笛救人，笛声指引众兽归家，小孩独奏莫扎特曲，告别表演小丑假笛。

-----------------------------
可真没想到会在大学二年级的英语课上看儿童文学 I Love music too……

-----------------------------
每天看书41_500L

-----------------------------
我买的这集是讲冬至，故事挺好，但是我不喜欢这种报纸类的纸张，丧失了一半的阅读
乐趣，刚买回来还有味道，不准备再收了
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